
 
 
 
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Για τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
Θέμα: Συνθήκες ασφυξίας στο νοσοκομείο Διδυμοτείχου-Υποστελέχωση 
και υποχρηματοδότηση απειλούν την υγειονομική περίθαλψη στον 
Έβρο-Ανακοίνωση Ιατρικού Συλλόγου Έβρου  
 

O βουλευτής Δράμας Θεόφιλος Ξανθόπουλος καταθέτει ως Αναφορά, την 
από 9-4-2025 Ανακοίνωση του Ιατρικού Συλλόγου Έβρου, για την κατάσταση 
“ασφυξίας” στην οποία όπως τονίζεται, έχει περιέλθει το Νοσοκομείο του 
Διδυμοτείχου, εξαιτίας της αδιαφορίας της κυβέρνησης. 

Συγκεκριμένα ο Ιατρικός Σύλλογος σημειώνει ότι η κατάσταση στο Γενικό 
Νοσοκομείο Διδυμοτείχου είναι κρίσιμη καθώς μία στις τρεις οργανικές θέσεις 
ιατρικού, νοσηλευτικού, παραϊατρικού και λοιπού προσωπικού είναι κενή, 
επειδή  το Υπουργείο Υγείας δεν εγκρίνει την προκήρυξη όλων των κενών 
οργανικών θέσεων ούτε την προκήρυξη θέσεων επικουρικού προσωπικού ενώ 
το πρόβλημα επιδεινώνεται και από τις μετακινήσεις ιατρικού προσωπικού. 
Παράλληλα το Υπουργείο Υγείας, αντί να ενισχύσει το Νοσοκομείο 
Διδυμοτείχου, περικόπτει επιπλέον και την χρηματοδότηση για το 2025, όταν 
ήδη για το 2024 ο προϋπολογισμός ήταν ελλειμματικός. Αυτό έχει ως συνέπεια 
την περικοπή προμηθειών, υλικών, αναλώσιμων και μη, υπηρεσιών αλλά και 
χειρουργείων που θα πραγματοποιούνται την τρέχουσα χρονιά.  

“Ο Έβρος όμως δεν στηρίζεται με λόγια αλλά με έργα!”, υπογραμμίζεται 
στην ανακοίνωση του Ιατρικού Συλλόγου Έβρου, ο οποίος κρούει τον κώδωνα 
του κινδύνου, πριν η κατάσταση γίνει μη αναστρέψιμη με πολλαπλές και 
οδυνηρές συνέπειες. Για αυτό και ζητά άμεση και συνεχή προκήρυξη ΟΛΩΝ 
των κενών οργανικων θέσεων, προγραμματισμό προσλήψεων, ουσιαστικά 
κινητρα για την προσέλευση προσωπικού, αύξηση της τακτικής 
χρηματοδότησης του Νοσοκομείου, ώστε να υπερκαλύπτει τις ανάγκες 
λειτουργίας του και απόδοση των οφειλών του ΕΟΠΥΥ προς το νοσοκομείο, με 
δυνατότητα άντλησης πόρων από το αποθεματικό όταν προκύπτουν έκτακτες 
ανάγκες. 

Επειδή η διασφάλιση σταθερής, μόνιμης και ασφαλούς λειτουργίας τόσο του 
νοσοκομείου Διδυμοτείχου όσο και όλων των δομων υγείας στην ακριτική 
περιοχή του Εβρου αλλά και και στην ευρύτερη περιφέρεια της Αν. Μακεδονίας 
και Θράκης, αποτελεί  υποχρέωση της πολιτείας αλλά και όρο διαβίωσης των 
κατοίκων της, καταθετουμε Αναφορά την ως άνω Ανακοινωση και 
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παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες όσον αφορά την ικανοποίηση των 
αιτημάτων που διατυπώνονται σε αυτήν. 
 
Ακολουθεί η Ανακοίνωση του Ιατρικού Συλλόγου Έβρου 
 
Αθήνα, 11-4-2025 

 
Ο καταθέτων βουλευτής 

 
Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

                                        
 
 
 
 



 
 
 



 




